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Αθήνα, 18 Ιανουαρίου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

Περιβάλλοντος & Ενέργειας 

 

Θέμα: «Περιορισμός αγριόχοιρων και αποζημίωση των παραγωγών για τις καταστροφές στις 

καλλιέργειες» 

 

Το Σεπτέμβριο του 2021 καταθέσαμε την επιστολή του Γενικού Αγροτικού Συνεταιρισμού Ιωαννίνων 

«Ένωση Αγροτών» ως αναφορά προς τον υπουργό Ανάπτυξης & Τροφίμων, με τίτλο: «Καταστροφές 

στις καλλιέργειες από αγριόχοιρους»1. 

 

Σύμφωνα με το Συνεταιρισμό, ο πολλαπλασιασμός των αγριόχοιρων στο Νομό Ιωαννίνων είχε πάρει 

απρόβλεπτες διαστάσεις, προκαλώντας σοβαρές καταστροφές στις καλλιέργειες πολλών παραγωγών. 

Στο πλαίσιο αυτό και λαμβάνοντας υπόψη την εκτόξευση του κόστους παραγωγής, η «Ένωση Αγροτών» 

ζητούσε την άμεση λήψη μέτρων για τον περιορισμό των αγριόχοιρων , όπως και την αποζημίωση 

των παραγωγών για τις ζημιές που προκλήθηκαν στις καλλιέργειές τους. 

 

Δεδομένου ότι οι αγρότες των Ιωαννίνων δε δύνανται να λάβουν αποζημίωση λόγω του ότι η περιοχή 

δεν προστατεύεται από τη συνθήκη RAMSAR και συνυπολογίζοντας πως το πρόβλημα εξακολουθεί να 

υφίσταται, με τον αυξημένο αριθμό αγριόχοιρων να ευθύνεται και για ατυχήματα στις επαρχιακές οδούς . 

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι υπουργοί: 

 

1. Σε ποιες ενέργειες προτίθενται να προβούν ώστε να αποζημιωθούν οι αγρότες για τις 

καταστροφές στις καλλιέργειές τους; 

2. Ποια μέτρα προτίθενται να λάβουν ώστε μειωθεί ο αριθμός των αγριόχοιρων; 

 
1 Αναφορά υπ’ αριθμ: 3608, 06 Σεπτεμβρίου 2021 
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3. Πώς σκοπεύουν να προστατεύσουν τους διερχόμενους οδηγούς από τον κίνδυνο 

ατυχήματος, καθώς μεγάλος αριθμός αγριόχοιρων διασχίζουν κεντρικούς, επαρχιακούς 

και αγροτικούς δρόμους ορμητικά και κάθετα; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Τζούφη Μερόπη 

 

Αραχωβίτης Σταύρος 

 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

 

 

 




